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Eisen voor opname in lijst van COVID-19 labs CONCEPT.docx

Goedemorgen,

Ik had afgelopen week en gisteren overleggen met (vws), vervanger van [IEEE
over toevoegen nieuwe labs en over uitvoer van antigeen testen. Achtergrond van is NVWA.

Hij is van mening dat zoals vanuit zijn werkachtergrond een test een technisch handeling is die goed uitgevoerd
moet worden, maar dat medische verantwoordelijkheid bij behandelaar ligt. GGD arts, huisarts, behandelaar in

ziekenhuis. Elk lab wat technisch een PCR goed uit kan voeren kan dan toegevoegd worden aan het arsenaal aan

COVID-19 labs voor BE diagnostiek. O.a het Fenelab consortium. Ik heb gewezen op het NVMM document. Tot nu

toe heb ik bijgevoegde eisen steeds gecommuniceerd naar potentiéle labs. Besluitvorming ligt bij LCDK/VWS, dat is

afgelopen week afgesproken en wordt deze week geformaliseerd. VWS/LCDK wil vanuit hen aan eisen toevoegen eis

dat middelen die nieuw lab gebruikt geen wissel trekt op beschikbaarheid middelen huidige COVID-19 labs. De

medische eindverantwoordelijkheid discussie wordt dus weer nieuw leven ingeblazen.

Gisteren kwam dat ivm antigeentesten ook weer aan de orde. Moeten antigeentesten onder

eindverantwoordelijkheid lab en medische verantwoordelijkheid uitgevoerd worden. Idee bij EAEEEM is dat iedereen

die test kan uitvoeren en interpretatie weer bij behandelaar ligt. Het zijn allemaal medium complexity testen die lab

kennis vereisen. Medische eindverantwoordelijkheid test uitslag ook bij AM? En hoe moet dat dan georganiseerd

worden als op teststraten, in verpleeghuizen, bij huisarts antigeentest wordt uitgevoerd. Ik heb [EKER ge vraag
dit metfREY te bespreken. Heeft NVMM hierover al een opinie geformuleerd?

Bij volgende vergadering bespreken?

Met vriendelijke groeten,


